
Αθήνα, 21 Μαρτίου 2022

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: Μεταφορά προσωπικού από Κρατικό Νίκαιας σε Αττικό

Η  Γενική  Συνέλευση  των  ιατρών  του  Γ.Κ  Νίκαιας  με  ανακοίνωσή  τους

καταδικάζουν  το  γεγονός  πως  με  σχετική  απόφαση  του  ΚΕΣΥΠΕ,  ζητείται  να

ληφθεί  πρωτοβουλία  από  την  κυβέρνηση  για  να  συγχωνευτούν  οι  οργανισμοί

των  νοσοκομείων  «Αττικού»  και  Δυτικής  Αττικής  που  είχαν  εκδοθεί  το  2012

πριν το κλείσιμο του Δυτικής Αττικής με «ενοποίηση» των τότε 2 σχετικών ΦΕΚ

«συμπεριλαμβάνοντας το σύνολο των οργανικών θέσεων προσωπικού». 

Κι αυτό, όπως σημειώνουν, παρά τις επίσημες δεσμεύσεις του διοικητή της 2ης

ΥΠΕ ήδη από Σεπτέμβριο  2021 πως δεν  θα απομακρυνθεί  από το νοσοκομείο

μας κανένας υγειονομικός που η οργανική του θέση είναι στο Δ. Αττικής. 

Επισημαίνουν,  επίσης,  πως  στην  ίδια  απόφαση  του  ΚΕΣΥΠΕ  αναφέρεται  πως

το «Αττικόν» λόγω του πολυσχιδούς έργου των εκεί  ιατρών-καθηγητών είναι  το

«μοναδικό τριτοβάθμιο νοσοκομείο της 2ης ΥΠΕ». 

Κατόπιν  των  παραπάνω  και  με  δεδομένα  τα  επιπλέον  προβλήματα  που  θα

επιφέρει  στους  κατοίκους  της  Β’  Πειραιά  μια  τέτοια  μεταφορά  ιατρικού

προσωπικού,

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

1. Ποιες  πρωτοβουλίες  προτίθεται  να  λάβει  για  την  άμεση  πλήρη  και  ισότιμη

μεταφορά  στον  οργανισμό  του  Γ.Ν  Νίκαιας   όλων  των  οργανικών  θέσεων

υγειονομικών  προερχόμενων  από  το  Δ.  Αττικής  που  εργάζονται  ή  έστω
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εφημερεύουν  σε  αυτό,  δηλαδή  για  την  έμπρακτη  υλοποίηση  της  πρότερης

δέσμευσης του διοικητή της 2ης ΥΠΕ;

2. Ποιες  πρωτοβουλίες  θα  αναλάβει  για  την  ανασκευή  με  νέα  επανορθωτική

απόφαση του οργάνου της λιβέλλου κατά όχι μόνο του Κρατικού Νίκαιας αλλά

και των υπολοίπων ιδρυμάτων της 2ης ΥΠΕ;

Η ερωτώσα βουλευτής

 Φωτεινή Μπακαδήμα




